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Du har i henhold til § 37 stk. 1 i Forretningsordenen for Inatsisartut fremsat spørgsmål

til Naalakkersuisut. Naalakkersuisut takker for spørgsmålene, som gengives og besvares

nedenfor.

Svar:

Ja.

1. Agter Noolakkersuisut at følge op på de beslutninger som lnatsisartut
top på EM 2019 som punkt 128 og 134?

2. Forventer Noolakkersuisut at cannabisprodukter (herunder
cannabisolie) med et THC-indhold på maksimalt 0,2 % bliver lovlige at
sælge i Grønland?

Svar:

Naalakkersuisut arbejder på at fremlægge et forslag til behandling ved Inatsisartut, der

imødekommer inatsisartutbeslutningen.
Naalakkersuisut har ikke nærmere kendskab til, hvordan de enkelte medlemmer af

lnatsisartut kommer til at forholde sig til forslaget. Naalakkersuisut kan derfor ikke
vurdere om forslaget bliver vedtaget og dermed om cannabisprodukter med et THC-

indhold på maksimalt 0,2% bliver lovligt at sælge her i landet.

3. Hvornår forventer Naalakkersuisut at der indføres en forsøgsordning
svarende til den danske, hvor den enkelte læge har mulighed for, uden
særlig tilladelse, at ordinere behandling med medicinsk cannabis, som
ikke er lægemiddelgodkendt?

Svar:

Sundhedsvæsenet i Grønland og Danmark er på mange områder forskellige, hvilket

indebærer, at det ikke umiddelbart synes muligt direkte at indarbejde en model
svarende til den danske.

Naalakkersuisut arbejder fortsat med at afklare mulighederne for en forsøgsordning,

men ved endnu ikke, hvornår det herhjemme vil være muligt at gennemføre en sådan.
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4. Har Naalakkersuisut andet at tilføje sagen?

Svar:

Naalakkersuisut har til omdeling på denne efterårssamling (EM2021) udarbejdet en

mindre redegørelse, der belyser mulighederne for at indføre en forsøgsordning, hvor

den enkelte læge har mulighed for at ordinere medicinsk cannabis, som ikke er

godkendt som lægemiddel.

Med venlig hilsen

-r)
Kirsten L. Fencker
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